
 
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

04.03.2024 
 
 
Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Přibyla, Plesník, Pernica, Matyska, Jakubička, 
Drašar, Laštovička (zástup za Tovarňáka), Konečná  
 
 
Omluveni: Tovarňák  
 
  
Informace od ředitele ÚVT  
 

 Do středy 6.3. je potřeba na RMU poslat texty za ÚVT pro výroční zprávu MU (řeší 
Opálka / Mysliveček)  

 Dne 5.3. zasedá Rada pro strategicky významné projekty   
 Dne 11.3. dojde k poklepání základního kamene na BioPharmaHubu  
 EPIS – podané 3 žaloby na rozhodnutí ÚOHS, k první žalobě doplněn obsah, vydáno 

předběžné opatření – zákaz uzavřít smlouvu  
 
Informace od divizních 
 
CERIT SC  

 RSVP – T. Rebok 5.3. prezentace eLTER  
 11.3. se uskuteční seminář určený členům pracovní skupiny EOSC o tom, co 

přinese vědecké komunitě projekt NRP.  
  
PED  

 Rada pro výstavbu    
o Bylo oznámeno, že na Radu pro výstavbu bude nově chodit místo  

O. Dostála P. Velan.  
o Přestavba pavilonu Lékařské fakulty C03 – původní záměr opravit jednu 

posluchárnu, v současné době se jedná o přestavbu celého pavilonu.   
 Stavební práce na FI mají dopad na omezení parkování u FI, k 29.2. skončilo 

parkování na Gotexu, jednáme o parkovacích místech na Šumavská Tower.  
V současné době není známo žádné omezení parkování u FI.   

  
DITI 

 Byl zřízen nový alias: vystavba@ics.muni.cz, kam by měly směřovat veškeré 
požadavky z MU ohledně staveb – primárně požadavky na slaboproud a IT na 
stavbách (datové, technické či optické sítě, přístupové systémy atd.)  

  
DIS 

 Novinky v personální oblasti:  
o Elektronické předávání výkazů dohod z INETu do PaMS (pilotní provoz, je možné 

využít pro ÚVT)  
o Cíl je řešit též vyřešit dovolené DPP/DPČ řešeny přes docházku, tedy stejně jako 

PP  
o Paralelně se začíná pracovat na další digitalizaci DPP/DPČ (sjednávání, 

doručování písemností) pomocí prostého elektronického podpisu v IS MU  
 13. 3. proběhne setkání k přípravě projektu do výzvy OP JAK „ESF+ výzva pro VŠ“ 

(KompassMUNI)  
o účast ředitel ÚVT a M. Jakubička   

  
 
 



  

DKSD 
 Operativní bezpečnost – uzavření dvou incidentů porušení zabezpečení OÚ. Za ÚVT 

zbývá dodat balanční test ke zpracování údajů zaměstnaneckých karet. Zajistí CSIRT-
MU ve spolupráci s CERIT-SC.  

 Provoz – setkali jsme se se 2 problémy (blokování IP adresy, blokování mail serveru), 
které měly dopad na funkčnost univerzitních služeb. Za problémy se omlouváme, 
zavádíme nápravná opatření – rozšíření aplikace whitelistu, vyprázdnění starých 
blokací, úprava blokačních procesů.  

  
DITS  
 Postupná interview se zaměstnanci Service desk a CPS  
 5.3. představení týmu BDI s P. Velanem  
 6.3. jednání se zákazníkem ŘSD  
 Od 1.3. pilotní provoz tisku přes SAFEQ 6 na DITS (prozatím na bázi ručního plnění 

identit), po odladění problémů a zautomatizování plnění plošně nasazeno na celé ÚVT 
– předpoklad od 1.4.   

 Kompletní přeložení telefonní ústředny FI MU bude dokončeno do 24.3.  
 Aktuálně dochází k postupné výstavbě Optického sálu, kde bude umístěno celkově 14 

racků (7 pro potřeby MU, 7 pro operátory) - součást přeložek optické sítě  
 Spodní sál (C035) již kompletně vyčištěn, zbývá už jen sundání stropních kazetových 

jednotek klimatizace (6.3.) a odvoz trezoru (5.3.)  
 Kontrolní den na přeložkách – sondy jsou vykopány, práce pokračují dle 

harmonogramu  
 Příprava na rekonstrukci nového univerzitního datacentra B103  
 Krajský soud v Brně – příprava podkladů na jednání 18.3. ohledně optických sítí a 

služeb v oblasti KB  
 V pátek schůzka na JAMU – podepsání smlouvy o zajištění manažera KB a audit 

M365  
 
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     
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